
Montilla defensa la Llei del Cinema i troba 'inacceptable' l'actual 3% de catal? 

    

El president de la Generalitat, José Montilla, ha qualificat 'd'inacceptable' la situació de la
llengua catalana al cinema, després de recordar que el percentatge de pel·lícules en
català a les cartelleres és d'un 3%. [+]
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http://www.directe.cat/article/montilla-defensa-la-llei-del-cinema-i-troba-inacceptable-lactual-3-de-catala-18940

